
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXIX/23 

LXIX sesja RM odbyta w dniu 26 maja 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 26 maja 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:45 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Wiesław Kowalski 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tadeusz Szczepański 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radna Justyna Gapska, Radna Beata Kołota, Radny Adam 

Michalak. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXIX sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – zaproponował wprowadzenie jako pkt 16 do porządku 

obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 19 maja 2023 r. 

właściwemu organowi. Szczegóły dot. projektu uchwały w stosownym punkcie przedstawi 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  



Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku obrad ?  

 Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Porządek obrad LXIX sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. 3) 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

dla Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego (SUMP BydOF). 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił na wstępie projekt uchwały, następnie Plan 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego (SUMP 

BydOF) przedstawił zaproszony na sesję RM gość, Pan Łukasz Kubiak – przedstawiciel 

Wykonawcy LPW Sp. z o.o. Specjalista Projektów Smart City.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego (SUMP 

BydOF).  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/454/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4).  

4. Informacja z wykonania w 2022 roku zadań określonych w „Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2014 – 2020 (+)” wraz z oceną wykonania w 

roku 2022 zadań ujętych w „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 

2014 – 2020 (+). 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. informację 

w formie prezentacji.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionej informacji ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

Informacja z wykonania w 2022 roku zadań określonych w „Strategii Rozwoju Miasta i 

Gminy Solec Kujawski na lata 2014 – 2020 (+)” wraz z oceną wykonania w roku 2022 zadań 

ujętych w „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2014 – 2020 (+) 

stanowi – zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2023 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/455/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2023 – 2026. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2026.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 



Uchwała Nr LXIX/456/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie Miastu Bydgoszcz dotacji 

celowej na pokrycie kosztów korzystania przez mieszkańców Solca Kujawskiego z 

niektórych ulg, w środkach publicznego transportu zbiorowego w Bydgoszczy. 

 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie Miastu Bydgoszcz dotacji celowej na pokrycie kosztów korzystania przez 

mieszkańców Solca Kujawskiego z niektórych ulg, w środkach publicznego transportu 

zbiorowego w Bydgoszczy. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/457/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na rzecz Miasta Bydgoszczy w 2023 roku. 

 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Miasta Bydgoszczy w 2023 roku. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/458/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Solec Kujawski. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM -  przedstawił ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Solec Kujawski.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/459/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 10).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Solcu 

Kujawskim. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Solcu Kujawskim.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 



 

Uchwała Nr LXIX/460/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 11).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania Radnego Rady Miejskiej w Solcu 

Kujawskim do Rady Bibliotecznej działającej przy Bibliotece Publicznej w Solcu 

Kujawskim na kadencję 2023 – 2026. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie delegowania Radnego Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Bibliotecznej działającej przy Bibliotece Publicznej w 

Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/461/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 12).  

12. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania Radnego Rady Miejskiej w Solcu 

Kujawskim do Rady Programowej działającej przy Soleckim Centrum Kultury w Solcu 

Kujawskim na kadencję 2023 – 2026. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  



B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie delegowania Radnego Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Programowej działającej przy Soleckim Centrum 

Kultury w Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/462/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 13).  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia stawki za 1 

kilometr przebiegu pojazdu. 

 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXIX/463/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 14). 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - przedstawił ww. projekt uchwały.  

Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 



 

Uchwała Nr LXIX/464/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 15). 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie sposobu sprawienia 

pogrzebu przez Gminę Solec Kujawski. 

 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie sposobu sprawienia 

pogrzebu przez Gminę Solec Kujawski.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

Uchwała Nr LXIX/465/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 16). 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 19 maja 2023 r. 

właściwemu organowi. 

 

Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawił ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 

19 maja 2023 r. właściwemu organowi.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz 

Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak. 

Uchwała Nr LXIX/466/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 17). 

 

17. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na lata 

2022-2025 za 2022 rok i efektów jego realizacji. 

 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- przedstawiła ww. raport.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego raportu ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy przemoc w rodzinie w 2022 r. dotknęła dzieci ? 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS – odpowiedziała, że też dotyka dzieci, 

jednak w większości dot. dorosłych. Czy dot. to dzieci czy dorosłych to reakcja ośrodka jest 

natychmiastowa.   

Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-

2025 za 2022 rok i efektów jego realizacji stanowi – zał. nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

18. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Solec Kujawski za 2022 rok. 



 

I. Konaszewska – Zastępca Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- przedstawiła ww. informację.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionej informacji ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Solec Kujawski za 2022 rok stanowi – zał. 

nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

19. Wolne głosy i wnioski. 

Radni nie zgłosili wniosków. Punkt został zamknięty.  

 

Głos zabrała T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego proponując, aby na kolejnych 

posiedzeniach komisji RM zająć się problemem dowozu dzieci do szkoły, z uwagi na koszty 

jakie ponosimy i ilość dzieci, którą trzeba dowozić. Zaproponowała też Radnym, aby po 

przerwie wakacyjnej zorganizować sesję objazdową.   

 

20. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi wraz ze 

współpracownikami za udział w sesji RM i zamknął obrady o godz. 14.45. 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 

 Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 

 

 

 

 



  


